
 

 

 
 > -----Ursprungligt meddelande-----  
> Från:  
> Skickat: den 16 december 2023 19:37  
> Till: Funktion Registrator, Bromma stadsdelsförvaltning  
> <bromma@stockholm.se>  
> Ämne: Medborgarförslag  
>  
> Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte 
bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.  
 
Hej,  
Fotbollsplanen vid Vidängsparken är bara en ”deadspace” då det är få som använder den. Mitt 
förslag är att rusta upp fotbollsplanen med konstgräs. Det finns ingen bra fotbollsplan i 
Alvik/Traneberg just nu, och det är många barn i området som vill spela fotboll.  
 
Med vänlig hälsning,  
. 


